
Medborgarmotion 

 

Med anledning utav nedläggning av solariedelen i vaggeryds simhall och den allmänna uppfattningen 
är att man avvecklar istället för att utveckla? 

 

Jag rör mig i sporthallen/simhallen x antal ggr. varje vecka och för ofta diskussioner med gäster om 
utveckling tankar ideer om densamma. 

Och det vi är överrens om är att en bubbelpool samt ångbastu hade varit ett trevligt alternativ att 
besöka i dagens samhälle med allt det innebär utav måsten mm. 

Kostnadsfråga? Det löser man genom att ta en extra avgift för ett besök i ”spa-avdelningen” 

Hoppas tror att ni också vill utveckla verksamheten i våran fina sim/sporthall. 

 

Med vänlig hälsning. 

Michel Magnusson 

0723081066 


